



Built to Last

COMPANY
PROFILE

01	01
About Us	من نحن
02	02
Our Values	قيمنا
03	03
Our Mission	رؤيتنا
04	04
Our Vision	مهمتنا
05	05
Products and Services	الخدمات والمنتجات
06	06
Reasons to Choose Infinity	أسباب اختيار إنفينيتي
07	07
Clients and Partners	العملاء والشركاء

Infinity is a future-focused company specializing in high-quality infrastructure products, powering Saudi Arabia's development and progress in alignment with Saudi Vision 2030.

Leveraging strong UAE investment and 15+ years of infrastructure expertise across Saudi Arabia, Egypt, and Oman, we provide dependable products and tailored solutions for successful projects.

Our partnerships with leading global manufacturers ensure premium quality products and long-term customer success.

إنفينيتي هي شركة رائدة في توفير حلول بنية تحتية مبتكرة وعالية الجودة لدعم تطوير وتقديم المملكة العربية السعودية بما يتماشى مع رؤية المملكة 2030.

بدعم من الاستثمارات القوية والخبرة الواسعة لشركتنا الأم في دولة الإمارات العربية، وخبرة تزيد عن 15 عامًا في مجال البنية التحتية في كل من المملكة العربية السعودية ومصر وعمان، فإننا نقدم منتجات موثوقة وحلولاً مصممة خصيصاً للمساهمة في نجاح المشاريع.

كما أن شراكاتنا مع الشركات المصنعة العالمية الرائدة والموثوقة تمكننا من توفير أفضل المنتجات عالية الجودة، مما يضمن النجاح طويل الأمد لمشاريع عملائنا.



Our Values

قيمنا

- Innovation
- Quality
- Sustainability
- Partnership
- Commitment
- Efficiency
- Transparency
- Continuous Improvement
- Safety
- Responsibility

- التطوير المستمر
- السلامة
- المسؤولية

- الشراكة
- الالتزام
- الكفاءة

- الابتكار
- الجودة
- الاستدامة

Our Mission

مهمتنا

At Infinity, we are committed to delivering innovative and high-quality infrastructure solutions that drive the development and progress of Saudi Arabia. Through our expertise, strong investments, and strategic partnerships, we provide reliable and energy-efficient products that contribute to sustainable and long-term success. Our mission is to support the Kingdom's Vision 2030 by offering tailored, cutting-edge solutions that meet the unique demands of the local market, ensuring excellence in every project we undertake.



نحن في إنفينيتي ملتزمون بتقديم حلول بنية تحتية مبتكرة وعالية الجودة تدعم تطوير وتقديم المملكة العربية السعودية. من خلال خبراتنا واستثماراتنا القوية وشراكاتنا الاستراتيجية، نوفر منتجات موثوقة وموفرة للطاقة تساهم في تحقيق النجاح المستدام وطويل الأمد. تتمثل مهمتنا في دعم رؤية المملكة 2030 عبر تقديم حلول متقدمة ومخصصة تلبي الاحتياجات الفريدة للسوق المحلي، مع ضمان التميز في كل مشروع ننفذه.

Our Vision

رؤيتنا

To be the leading provider of innovative and reliable infrastructure products and solutions in Saudi Arabia, driving the development of world-class projects that shape the Kingdom's future and contribute to the realization of Saudi Vision 2030.



أن نكون الشركة الرائدة في تقديم حلول البنية التحتية المتطورة في المملكة العربية السعودية، وأن يُعترف بنا بفضل ابتكارنا وموثوقيتنا والتزامنا بالاستدامة. نسعى إلى تشكيل مستقبل البنية التحتية من خلال وضع معايير جديدة في القطاع، وتعزيز الشراكات القوية، وتقديم حلول عالمية المستوى تدعم النمو والازدهار في المملكة.

Infinity provides a comprehensive range of high-quality infrastructure materials, essential for the successful completion of water, wastewater, and general infrastructure projects across Saudi Arabia. Our product portfolio includes:



Corrosion Prevention products:

1. Heat Shrink Sleeves (HSS) for pipeline protection, ensuring long-term durability and corrosion resistance.
2. Heat-shrinkable tape Systems (Cold Wrapping) - PE Cold - PP Cold - Visco-elastic.
3. Horizontal Directional Drilling Protection (Fiber Reinforced Plastic - FRP) - Manual and Machinery.
4. Liquid Epoxy Primer.



Pumps (Water and Wastewater):

- A diverse selection of pumps for utilities, agriculture, irrigation, and other applications, including:
 1. Booster pumps.
 2. Submersible pumps.
 3. Other specialized pumps.

تقدم إنفينيتي مجموعة شاملة من منتجات البنية التحتية عالية الجودة لإنجاز مشاريع المياه والصرف الصحي والبنية التحتية العامة بنجاح في جميع أنحاء المملكة العربية السعودية. تشمل قائمة منتجاتنا ما يلي:

المنتجات الخاصة بحماية التآكل للأنظمة المختلفة:



1. Heat Shrink Sleeves (HSS) لحماية وصلات اللحام لخطوط الأنابيب من التآكل.
2. أنظمة التغليف البارد (PE Cold - PP Cold - Visco-elastic)
3. حماية الحفر النفقي الموجه: HDD البلاستيك المقوى بالألياف (FRP) مع إمكانية التطبيق اليدوي أو الآلي.
4. برايمر الإيبوكسي السائل.

المضخات (المياه والصرف الصحي):



- مجموعة متنوعة من المضخات لتطبيقات المرافق والزراعة والري وغيرها، بما في ذلك:
 1. مضخات الرفع.
 2. المضخات الغاطسة.
 3. المضخات المتخصصة الأخرى.





Pipes and Fittings:

- A wide selection of pipes and fittings in various materials, including:

- | | |
|--------------------|---------------|
| 1. Carbon steel | 4. HDPE |
| 2. Ductile iron | 5. UPVC - PVC |
| 3. Stainless steel | |



Valves:

- A comprehensive range of valves for various applications, including:

- | | |
|---------------------|----------------------------------|
| 1. Ball valves | 6. Pressure safety valves |
| 2. Gate valves | 7. Check valves |
| 3. Butterfly valves | 8. And other specialized valves. |
| 4. Air valves | |
| 5. Control valves | |



Instrumentation:

- Precision instrumentation for monitoring and controlling fluid flow and other critical parameters, including:

- Flowmeters
- Water meters
- Pressure transmitters
- Temperature sensors
- Level sensors



الأنابيب والوصلات:

- مجموعة واسعة من الأنابيب والوصلات بمواد متنوعة، بما في ذلك:

- | | |
|--------------------|---------------------------------------|
| 1. الصلب الكربوني. | 4. البولي إيثيلين عالي الكثافة (HDPE) |
| 2. الحديد الدكتايل | 5. البلاستيك (UPVC - PVC) |
| 3. الحديد المجلفن. | |



الصمامات:

- مجموعة شاملة من الصمامات لتطبيقات متنوعة، بما في ذلك:

- | | |
|----------------------|-------------------------------|
| 1. الصمامات الكروية. | 6. صمامات تنفيس الضغط. |
| 2. صمامات البوابة. | 7. صمامات عدم الرجوع. |
| 3. صمامات الفراشة. | 8. والصمامات المتخصصة الأخرى. |
| 4. صمامات الهواء. | |
| 5. صمامات التحكم. | |



أجهزة القياس:

- أجهزة قياس دقيقة لمراقبة والتحكم في تدفق السوائل والمعايير الحرجة الأخرى، بما في ذلك:

- عدادات قياس التدفق.
- عدادات المياه و ملاحقتها.
- أجهزة قياس الضغط.
- أجهزة قياس درجة الحرارة.
- أجهزة قياس المستوى والعمق.

Infinity is a leading provider of advanced infrastructure solutions. We are committed to supporting the development of the Kingdom of Saudi Arabia by delivering high-quality products and solutions that contribute to achieving Saudi Vision 2030 with our extensive experience and strong investments.



Global Sourcing, Local expertise:

We leverage global sourcing and deep local expertise to provide high-quality products and customized solutions for Saudi infrastructure projects.



Comprehensive Products Solutions:

We offer a complete range of infrastructure products, from initial product selection and technical specifications to efficient logistics and dedicated support, simplifying the procurement process for our clients.



Quality & Reliability:

We supply only high-quality, trusted products from leading manufacturers, adhering to strict industry standards and ensuring long-lasting performance and project reliability.



Competitive Pricing:

We offer competitive pricing on all our products, ensuring cost-effective solutions for infrastructure projects.



Competitive Pricing:

We offer competitive pricing on all our products, ensuring cost-effective solutions for infrastructure projects.

تعد إنفينيتي شركة رائدة في تقديم حلول البنية التحتية المتطورة. حيث نلتزم بدعم تطوير المملكة العربية السعودية من خلال تقديم منتجات وحلول عالية الجودة تساهم في تحقيق رؤية السعودية 2030. بخبراتنا الواسعة واستثماراتنا القوية،



شراكات عالمية، خبرة محلية:

نستفيد من شراكاتنا مع أفضل المصانع والشركات العالمية والخبرة المحلية العميقة لتوفير منتجات عالية الجودة وحلول مخصصة لمشاريع البنية التحتية في السوق السعودي.



حلول شاملة لمنتجات المشاريع:

نقدم مجموعة كاملة من منتجات مشاريع البنية التحتية، بدءًا من اختيار المنتج الأولي والمواصفات الفنية إلى الخدمات اللوجستية الفعالة والدعم المخصص، مما يبسط عملية الشراء لعملائنا.



الجودة والموثوقية:

نوفر فقط منتجات عالية الجودة وموثوقة من الشركات المصنعة الرائدة عالمياً، مع الالتزام بمعايير الصناعة الصارمة، مما يضمن أداءً طويل الأمد وموثوقية المشاريع.



أسعار تنافسية:

نقدم أسعاراً تنافسية على جميع منتجاتنا، مما يضمن حلولاً فعالة من حيث التكلفة لمشاريع البنية التحتية مع الحفاظ على أفضل جودة للمنتجات والخدمات المقدمة.



شراكة العملاء:

يلتزم فريقنا المتخصص بتقديم خدمة عملاء استثنائية، وبناء شراكات طويلة الأمد لضمان تنفيذ ونجاح المشاريع في الوقت المحدد.

Some of our main clients:-

بعض عملائنا الرئيسيين:-



شركة المياه الوطنية
National Water Company



المؤسسة العامة للري
Saudi Irrigation Organization
المملكة العربية السعودية

وزارة البيئة والمياه والزراعة
Ministry of Environment Water & Agriculture
Kingdom of Saudi Arabia المملكة العربية السعودية



المؤسسة العامة لتحلية المياه المالحة
Saline Water Conversion Corporation



الهيئة الملكية لمحافظة العلا
Royal Commission for AlUla



الشركة السعودية لشراكات المياه
Saudi Water Partnership Company



شركة نقل وتقنيات المياه
WATER TRANSMISSION AND TECHNOLOGIES CO.

Some of our main clients:-

بعض عملائنا الرئيسيين:-



Some of our Partners:-

بعض شركائنا:-



WEFLO



KSA: +966 56 810 5431
UAE: +971 55 334 9581
Oman: +968 7110 4026

infinity-powers.com

